
Gymnázium Brno, třída Kapitána Jaroše, příspěvková organizace 

 

Zápis z jednání školské rady dne 24. 10. 2024 

 

 
Přítomni: Mgr. Marek Blaha, Ing. Tomáš Bravený, Mgr. Michal Bulant, Ph.D.; Ondřej 

Kašpárek, RNDr. Pavel Sekanina, MSc.; Mgr. Petr Stupka 

Omluveni: doc. Ing. Vojtěch Bartoš, Ph.D.; Mgr. Gabriela Chovancová, Mgr. Jaroslav Suchý 

 

Host: Mgr. Tomáš Nečas, Ph.D.  

 

 

Program:  

1. Přivítání členů školské rady, schválení programu jednání 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Projednání a schválení jednacího řádu 

4. Projednání a schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

5. Různé 

 

 

Ad 1. 

Na začátku jednání pozdravil předseda ŠR z minulého období M. Bulant nového ředitele 

gymnázia od 1.8.2024, Mgr. Tomáše Nečase, Ph.D., přivítal nové i pokračující členy školské 

rady a konstatoval, že program jednání byl navržen dle požadavků školského zákona. 

 

Navržený program byl schválen.  

 

Ad 2. 

Členové ŠR se shodli na tom, že volba předsedy proběhne aklamací. P. Sekanina navrhl jako 

kandidáta na předsedu školské rady M. Bulanta, který kandidaturu přijal. Nikdo další 

o kandidaturu zájem neprojevil.  

 

Při následném hlasování byl M. Bulant zvolen za předsedu školské rady (5 pro, 1 se zdržel). 

 

Ad 3. 

Řízení jednání školské rady převzal nově zvolený předseda M. Bulant. Vyzval ředitele 

gymnázia, aby se zúčastnil i dalšího jednání.  

 

Jednací řád školské rady byl navržen ve stávajícím znění a následně byl schválen všemi hlasy 

přítomných (6 pro). 

 

Ad 4. 

M. Bulant vyzval T. Nečase, aby blíže představil výroční zprávu o činnosti školy v uplynulém 

školním roce, kterou členové ŠR dostali k prostudování v předstihu společně s Koncepcí 

rozvoje gymnázia 2024-2030, připravenou v rámci konkurzního řízení. M. Bulant komentoval 

nízký počet absolventů nastupujících na partnerskou PřF MU, jeví se jako meziroční výkyv. 

T. Nečas komentoval řešení připomínek ČŠI a zavedené změny v komunikaci se žáky i rodiči. 

O. Kašpárek se dotázal na to, zda je vedení cvičení z biologie a chemie studentem VŠ po 

odchodu kmenového zaměstnance záměrné; ředitel komentoval, že jde o záskok a experiment, 



není to ale zcela nová situace – na gymnáziu působí i další studenti VŠ, zejména 

v matematických seminářích. 

 

Výroční zpráva byla schválena jednomyslně (6 pro). 

 

 

Ad 5. Byla diskutována problematika financování, zejména s ohledem na avizovaný přechod 

financování „nepedagogů“ na zřizovatele.  

Ředitel gymnázia komentoval výsledky průzkumu, dle kterého studenty na Jarošku primárně 

přivádí tradice a matematika.  

Ad nedávné třídní schůzky – v některých učebnách je problematická akustika, školní rozhlas 

je na hranici použitelnosti. O problémech vedení školy ví a hodlá je řešit. 

M. Blaha informoval o radikální změně počítačové sítě a upgradu WiFi. V řešení je 

internetové připojení, kdy v zátěži (typicky začátky hodin) výrazně klesá efektivní rychlost – 

jednání s ÚVT MU, CESNETem, ale i s potenciálními komerčními poskytovateli. 

 

 

 

        

 

Zapsal: Pavel Sekanina 

Ověřil: Michal Bulant 

 
 

 

Usnesení školské rady  

24. 10. 2024 

 

 
       

Školská rada zvolila za předsedu Mgr. Michala Bulanta, Ph.D. 

Školská rada schválila Jednací řád školské rady. 

Školská rada schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024. 

 

 


